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MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor kultury, sportu a sociálních služeb 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

  

 

 

Zápis ze 4. jednání Komise Rady města pro sociálně zdravotní problematiku a místní 

Agendu 21 v roce 2017, konané dne 24. 4. 2017 od 15.00 hodin v zasedací místnosti 

tajemníka MmÚ 

__________________________________________________________________________ 

 

Přítomni: Mgr. Jaremová, MUDr. Haasová, Mgr. Černá, J. Janeček, MUDr. Vaňková,  

 

Přizvaní hosté: PaedDr. Čelišová, Mgr. Vlasáková, p. Polesný 

 

Nepřítomni, omluveni: Bc. Skálová, MUDr. Janec 

 

Nepřítomni, neomluveni:  

 

 

Program jednání: 

 

 

1) Zahájení jednání  
Předsedkyně komise Mgr. Jaremová zahájila jednání a poté seznámila přítomné s 

navrženým programem jednání, který byl upraven následovně: 

 

 doplňuje se bod Krajská zdravotní, a.s. - mimořádná žádost do Fondu RM, který je 

zařazen za bod 3) 

 

Usnesení:  KSZMA21 souhlasí s upraveným programem jednání. 

Hlasování: 4pro - 0 proti -  0 zdržel se 

 

Ověřovatel tohoto zápisu: Mgr. L. Černá 

 

 

2) Petice za vymístění spolku DRUG-OUT Klub, Velká Hradební 13/47, ÚL (dále jen 

spolek) 

Mgr. Jaremová informovala členy komise, že dopis spolku DRUG – OUT Klub, kterým 

požádal o vyjádření Rady vlády, nebyl komisi poskytnut k nahlédnutí ani ze strany úřadu 

vlády ani ze strany spolku. Mgr. Jaremová sdělila komisi, že se v peticích jedná o podpisy 

cca 320 a 180 občanů. Mgr. Jaremová informovala komisi o jednání s Mgr. Kobližkovou, 

kde bylo spolku nabídnuto zúčastnit se v rámci akce „Cykloběh proti drogám“ veřejného 

slyšení, kde mohou objasnit veřejnosti své působení ve městě ÚL. Spolek tuto nabídku 

přijal. Dále byla domluvena se spolkem užší spolupráce ohledně mapování určených lokalit, 

kde je zjištěn v rámci místního šetření výskyt použitých injekčních stříkaček a poté 

zpracování zprávy z tohoto mapování pro město ÚL. Pan Janeček podotkl, že tento problém 

se řeší dlouhodobě (cca 8 – 10 let) i v komisi prevence kriminality. PaedDr. Čelišová 

navrhla pozvat Mgr. Kobližkovou na jednání komise, ale vzhledem k tomu, že město se 

spolkem jedná dlouhodobě a tudíž je mu znám jeho názor, nepovažuje toto pozvání za 

nutné. 
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Usnesení:  KSZMA21 po projednání doporučuje revitalizaci okolní zeleně v blízkosti 

objektu, zvýšený dohled městské i státní policie a v místě instalování mobilních kamer. 

Hlasování: 4pro - 0 proti -  0 zdržel se 

 

Pozn. MUDr. Vaňková dorazila na jednání později. 

 

 

3) Výstupy z RISKu za rok 2016 

Zpracované výstupy z RISKu za rok 2016 všichni členové komise obdrželi elektronicky 

v časovém předstihu. V systému RISK je kromě sběru dat k dispozici i Katalog sociálních 

služeb, který slouží k vyhledávání požadované sociální služby. Je možné v něm vyhledávat 

konkrétní služby podle zaměření na určitou cílovou skupinu lidí, nebo podle konkrétních 

potřeb. Data si v katalogu aktualizují sami poskytovatelé, je to rychlejší, protože se mohou 

do systému přihlásit v kterýkoliv den i dobu. Katalog je umístěn na stránkách města UL. 

Zpracované Výstupy budou předloženy na jednání Rady města a poté v tištěné podobě 

předány všem členům komise, vedení města a členům RM. V elektronické podobě budou 

umístěny na webových stránkách města Ústí n. L. a v aplikaci RISK. 

 

Usnesení: KSZMA21 doporučuje Radě města Ústí nad Labem vzít tento zpracovaný 

materiál - Výstupy z regionálního informačního systému komunitních služeb (RISK) Ústí 

nad Labem za rok 2016 na vědomí. 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel 

 

 

4) Krajská zdravotní, a.s. – mimořádná žádost do Fondu RM 

Žádost o finanční podporu ve výši 18 200,- Kč, na částečnou úhradu nákladů akce „Světový 

den předčasně narozených dětí“. V rámci této akce se město Ústí n. L., spolu s dalšími 

městy v ČR i ve světě, připojí ke Světovému dni předčasně narozených dětí, rozsvícením 

dominanty metropole Ústeckého kraje, zámečku Větruše, purpurovou barvou. Akce se koná 

17. 11. 2017 ve spolupráci se zámečkem Větruše, spolkem Nedoklubko, z.s. a mezinárodní 

organizací EFCNI. Pořadatelem je Krajská zdravotní, a.s., Novorozenecké oddělení 

Masarykovy nemocnice v ÚL, o.z., které v tento den zároveň pořádá tradiční setkání 

předčasně narozených dětí z ústeckého novorozeneckého oddělení. Město ÚL se k této akci 

připojilo již v roce 2016.  

Žádost byla členy komise ohodnocena 32 body ze 40 možných, což se v přepočtu rovná 

80% z celkové požadované výše.  Po diskuzi komise navrhla podpořit tuto akci ve výši 80% 

z požadované částky = 14 560,- Kč. 

 

Usnesení:  KSZMA21 po projednání doporučuje Radě města podpořit výše uvedenou 

žádost ve výši 14 560,- Kč. 

Hlasování: 5 pro - 0 proti -  0 zdržel se 

 

5) Různé  

 Mgr. Jaremová informovala členy komise, že bylo schváleno podání přihlášky ke 

spolupráci s Agenturou pro sociální začleňování Úřadu vlády ČR. Jedná se o tzv. 

koordinovaný přístup, kdy je možnost čerpat dotace ze tří ministerstev a jsou výzvy 

psané na míru danému městu. Zastupitelstvo města vlastně rozhodovalo nejen o městu, 

ale i o možnosti čerpání zmíněných dotací našimi neziskovými organizacemi, firmami 

atd. Vzhledem k tomu, že okolní města přistupují ke koordinovanému přístupu, tak by 

hrozilo i to, že problémy, které budou řešit, se začnou přemísťovat do našeho města. A 

i to byl jeden z důvodů přistoupení. 
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 PaedDr. Čelišová sdělila komisi, že město oslovila firma EBM Group (skupina 

firem), která má zájem vystavět v ÚL tzv. Grand Park Domov pro seniory. Od města 

požaduje pozemek v Krásném Březně (louka vedle Penny). V ČR jsou již v provozu 

tři takovéto Domovy pro seniory. Mgr. Vlasáková podotkla, že dle Střednědobého 

plánu Ústeckého kraje je nutné dodržet maximální kapacitu lůžek 25, jinak nebudou 

moci čerpat dotace a budou požadovat vyšší úhrady od klientů, čímž se stane služba 

pro klienty nedostupná. Zároveň je nutné dodržovat velmi přísné podmínky dle 

legislativy. V případě zájmu Mgr. Vlasáková nabídla organizaci setkání, kde může 

podat bližší informace ohledně poskytování této soc. služby. 

 

 Mgr. Černá opět připomněla komisi téma ohledně domu v ulici Prokopa Diviše 

(vedle Veřejného sálu Hraničář), který je v majetku města a ve kterém sídlí šest 

neziskových organizací. Informovala komisi, že během tohoto měsíce došlo ve 

spolupráci s odborem strategického rozvoje k aktualizaci projektové fiše v rámci 

tvorby Akčního plánu. Podotkla, že horní patra a půda domu jsou nevyužitá. Mohl 

by být využíván jako tzv. spolkový dům města, kde by mohly být např. minibyty pro 

krizové situace, kanceláře, komunitní prostor pro setkávání apod. Mgr. Černá 

konstatovala, že do budoucna budou nutné opravy a potom by mohl tento objekt 

sloužit neziskovým organizacím a aktivitám všech cílových skupin. Zároveň nabídla 

komisi prohlídku domu a jeho volných prostor. Komise se shodla, že by prostory 

ráda viděla a tudíž příští jednání komise se uskuteční v Dobrovolnickém centru. 

 

 

 

Příští jednání – 22. května 2017 od 15.00h, v Dobrovolnickém centru, z.s., 

Prokopa Diviše 1605/5  

 
 

 

Přílohy 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Šmilauerová, tajemnice komise 

 

Ověřila: Mgr. Lenka Černá, dne …….. 2017 

 

Schválila: Mgr. Lenka Jaremová, předsedkyně komise  


